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Besluitenlijst van de openbare financiële raadsvergadering, gehouden op 25 juni 2020 
  
Aanvangstijd:  16.00 uur 
Eindtijd: 23.40 uur  
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis  

 

 Aanwezig: 
 

27 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 

• VVD-fractie: 
mw. J.H. Prins (fv), J. Bartlema, W.H. Holtslag, S.H. van Klink, J.W. Meijerman, J. Ribberink  
 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel  (fv), mw. D.C. van Deutekom, R. Woudsma 

 

• D66-fractie:  
mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, B. Schröder 

 

• PvdA-fractie:  
S. van der Pas (fv), K. Gencer (vanaf 16.10 uur), mw. M.N. Leeuwin 

 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.J. van den Berge, mw. M.E. Lemmens 

 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw 
  

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H. van der Kleij, F.E.R. Koning 
 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen 

 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 

• Fractie Transparant Huizen: 
L. Schaap (fv) 
 

Voorzitter en griffier 
• N. Meijer, voorzitter  
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 

Wethouders: 
R.G. Boom , G. Rebel, mw. M.L.C. Verbeek, M.W. Hoelscher 
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1. Opening en mededelingen 
• De voorzitter opende de vergadering om 16.00 uur en gaf de aanwezigen vervolgens een 

moment ter overweging. 
• Hij meldde daarna dat de heer Gencer de vergadering op een later moment zal bijwonen. 

 
2.  Vaststellen jaarverslag en jaarrekening 2019 

• De voorzitter van de jaarrekeningcommissie, de heer B. Schröder (D66), leidde dit punt kort in 
met vermelding van het advies van de jaarrekeningcommissie aan de raad.  

• Conform voorstel besloten. 
 
3.1  Meerjarenonderhoudsplanning 2020 t/m 2024 Infrastructuur en Riolering 

• Conform voorstel besloten 
 
3.2  Regiobegroting 2021 en bestemming regiojaarresultaat 2019 

• Conform voorstel besloten. 
 

3.3  Conceptbegroting 2021 en jaarstukken 2019 Werkvoorzieningenschap Tomingroep 
• Conform voorstel besloten. 

 
3.4  Voorjaarsnota 2020, inclusief nieuw beleid 

• Conform voorstel besloten. 
• De fractie van Dorpsbelangen Huizen wenste aantekening tegen beslispunt 4 te hebben gestemd. 
• De fracties van GroenLinks en de ChristenUnie wensten aantekening tegen beslispunt 5 te 

hebben gestemd. 
 
3.5  Rapportage “grote projecten” 

• Bij de behandeling is door de heer Doorn (ChristenUnie), namens zijn fractie en mede namens de 
fracties van VVD, CDA, D66, GroenLinks, Leefbaar Huizen, Dorpsbelangen Huizen, SGP en 
Transparant Huizen, een amendement (A1) ingediend, dat de volgende wijziging van het 
voorgestelde besluit behelst: 
het voorgestelde besluit bij het voorstel “Rapportage grote projecten” aan te duiden als 
beslispunt 1 en toe te voegen een beslispunt 2 dat als volgt luidt: ‘2. De projecten Kustvisie 
Keucheniusstraat 2e fase, Blokkerpanden en De Trappenberg aanwijzen als grote projecten, 
waarover jaarlijks bij de behandeling van de voorjaarsnota en bij de vaststelling van de 
programmabegroting aan de raad wordt gerapporteerd.” 
Het amendement is met algemene stemmen aangenomen. 

• Vervolgens is conform het o.g.v. amendement A1 gewijzigde voorstel besloten. 
 
 
Besluitvorming over de ingediende moties 
 
 
Motie (M1) over “Plan van aanpak toekomstvisie” 

• De motie is ingediend door de heer R.H. Rebel (CDA), namens zijn fractie en mede namens de 
fracties van VVD, D66, PvdA en Leefbaar Huizen. De motie behelst de volgende opdracht aan het 
college: 
“de raad uiterlijk in zijn vergadering van 10 december 2020 een plan van aanpak te presenteren 
waar in ieder geval wordt ingegaan op de volgende onderdelen; 
o waar gaat de toekomstsvisie over en waar niet; 
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o op welke wijze wordt de Raad meegenomen in het op en vaststellen van de toekomstvisie; 
o op welke wijze gaat u inwoners betrekken bij het opstellen van de visie; 
o planning. 
De motie is unaniem aangenomen. 
 
Motie (M2) over “Wegbeheer” 

• De motie is ingediend door mevrouw J.H. Prins (VVD), namens haar fractie en mede namens de 
fracties van CDA, PvdA, Leefbaar Huizen en ChristenUnie. De motie behelst de volgende opdracht 
aan het college: 
“uiterlijk in het eerste kwartaal 2021 aan de raad een rapportage voor te leggen, met de actuele 
stand van zaken t.a.v. het onderhoud van wegen en fietspaden en daarbij, zo nodig, voorstellen te 
doen (zo mogelijk meerdere alternatieven met een kostenplaatje) hoe de in 2016 beoogde 
kwaliteitsverbetering van het wegonderhoud alsnog kan worden bereikt, op basis waarvan de 
raad vervolgens een keuze kan maken”. 
De motie is unaniem aangenomen. 
 
Motie (M3) over “Anders wonen” 

• De motie is ingediend door de heer P. Lekkerkerker (D66), namens zijn fractie en mede namens 
de fracties van CDA, PvdA en Dorpsbelangen Huizen. De motie behelst de volgende opdracht aan 
het college: 
“om te komen met een voorstel voor beleid, dat het mogelijk maakt om -binnen de contouren van 
het bestemmingsplan en passend binnen de uitstraling van de directe omgeving- de functie van 
een bestaande woning of perceel te veranderen en daarmee de beschikbare ruimte optimaler te 
gebruiken (bijvoorbeeld om een groot huis in voorkomende gevallen te mogen slopen om plaats 
te maken voor meerdere kleinere huisjes, een kantoorwoning weer een woonbestemming te 
geven, een landhuis een woonzorgbestemming te geven, een eengezinswoning aan te passen in 
meer eenpersoonshuishouden-woningen, etc. ”. 
De motie is bij meerderheid van stemmen (23 stemmen voor en 4 tegen) aangenomen. 
Voor de motie stemden: mevrouw Prins, de heren Meijerman, Van Klink, Bartlema, Van der Pas, 
Gencer, mevrouw Leeuwin, de heren Rebel en Woudsma, mevrouw Van Deutekom, mevrouw 
Rienstra, mevrouw Van den Berge, mevrouw Lemmens, mevrouw Van Werven, de heren 
Lekkerkerker, Schröder, De Bruijn en Koning, mevrouw Van der Kleij, mevrouw Rebel, de heren 
Driessen, Bource en Schaap. 
Tegen de motie stemden de heren Holtslag, Ribberink en Doorn en mevrouw Terlouw. 
 
Motie (M4) over “Onderzoek bouwmogelijkheden in het Gooimeer” 

• De motie is ingediend door de heer De Bruijn (Leefbaar Huizen), namens zijn fractie en mede 
namens de fracties van GroenLinks en D66. De motie behelst de volgende opdracht aan het 
college: 
o “een onderzoek in te stellen naar de juridisch-planologische mogelijkheden voor woningbouw 

op het Huizer deel van het Gooimeer,  
o de uitkomsten van dit onderzoek te rapporteren aan de commissie Fysiek Domein uiterlijk 

voor de vergadering van 25 november 2020. 
De motie is bij meerderheid van stemmen (20 stemmen voor en 7 tegen) aangenomen. 
Voor de motie stemden: mevrouw Prins, de heren Meijerman, Van Klink, Bartlema, Hotlslag, 
Ribberink, Van der Pas en Gencer, mevrouw Leeuwin, mevrouw Rienstra, mevrouw Van den 
Berge, mevrouw Lemmens, mevrouw Van Werven, de heren Lekkerkerker, Schröder, De Bruijn 
en Koning, mevrouw Van der Kleij en de heren Bource en Schaap. 
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Tegen de motie stemden mevrouw Rebel, de heren Driessen, Rebel en Woudsma, mevrouw Van 
Deutekom, de heer Doorn en mevrouw Terlouw. 
 
Sluiting 

• Na een moment van rust gegeven te hebben sloot de voorzitter de vergadering 23.40 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Overzicht van door het college gedane toezeggingen 
 
Wethouder Verbeek 
• Contact zal worden opgenomen met het bestuur van het Huizer Museum om af te stemmen 

of op korte termijn of pas in september met elkaar gesproken gaat worden over het plan van 
aanpak voor het onderzoek, en de raad zal in of voorafgaand aan zijn vergadering van 1 juli 
a.s. geïnformeerd worden over de uitkomsten van dit contact. 

• Onderzocht zal worden of rondom de landelijke boomplantdag, waaraan Huizen altijd 
meedoet, ook een “week van het groen” door de gemeente georganiseerd kan worden. 

• De haalbaarheid zal onderzocht worden van een boomplantdag, zo mogelijk de landelijke 
boomplantdag, voor het planten van een door (groot)ouders voor hun (klein)kinderen 
aangekochte geboorteboom. 

• Nagegaan zal worden of bij de vernieuwing van het riool in de wijk 1276 ook gelijk de gehele 
wijk aangepakt zal worden om daaraan een nieuwe frisse uitstraling te geven. 

• Zodra daarover meer informatie bekend is, bijvoorbeeld van het regionaal bureau 
leerlingzaken, zal de raad worden geïnformeerd of Huizer leerlingen vanwege de coronacrisis 
leerachterstanden hebben opgelopen. 

 
Burgemeester Meijer 
• Een schriftelijk antwoord zal gegeven worden op de vraag of de toiletten bij de 

kinderboerderij per 1 juli a.s. weer open kunnen/mogen. 
 


